



ECU 为您量身定制海外留学课程

迄今为止，我们的定制海外留学课程已经培训了一千五百多名学生。

这些课程具有多学科特色，适用于各种学术领域。

我们热烈欢迎学生来到我们的校园，参与一个专门为满足学生需求而设计的课程，帮助他们更好地融入当地文化并提升英语语言能力，同时也有助于推动我们合作伙伴的国际化进程。

全球体验

我们理解，对我们合作伙伴而言，国际化的教育经验和国际课程非常重要。我们通过将英语语言学习、个性化学术课程设置以及社交和文化融入相结合来实现这一目标。这就是我们培养全球公民的方式，让他们能够为复杂问题提供创造性解决方案。

课程概要

ECU的定制留学计划始于为期5周的密集英语课程，名为“提高英语口语和听力能力”。

之后，学生将进入为期7周的多学科学术或研究课程：

- 学术单元包括：创意与设计、国际关系以及媒体与社会或国际研究。
- 研究生研究项目涵盖研究设计、写作和沟通单元。

体验澳大利亚项目

课程的学习内容还有社交和文化部分的补充，通过我们屡获殊荣的“体验澳大利亚项目”来提供。

该项目包括校内和校外的6项活动，每项活动都有ECU的本地和国际学生志愿者 - 我们称之为“伙伴大使” - 参与。这为重要的跨文化交流创造了机会。


课程费用

我们的定制留学课程的费用是基于至少15名学生，包括以下内容：

- 机场接送服务（接机和送机）
- 欢迎和告别午餐或晚餐
- 欢迎和告别VIP仪式
- 为期5周的英语语言学习
- 为期7周的学术课程
- 海外学生健康保险（OSHC）
- “体验澳大利亚项目”
- 伙伴大使支持
- 参与证书和正式ECU成绩单

欲了解定制留学课程的整体费用以及与ECU进行合作协商，请通过 international.office@ecu.edu.au 与我们联系。

**创意思维者
诞生于此**

 134 328 | +61 8 6304 0000 (International)

ECU.EDU.AU/INTERNATIONAL



ECU Tailored Study Abroad Program

We have taught over 1,500 students in our tailored study abroad programs.

Our Tailored Study Abroad programs have a multidisciplinary focus, applicable to many different fields of academic study.

We welcome students to our campus to further their cultural engagement and English language progression through a specially designed program that meets students' needs and helps further our partners' internationalisation agenda.

A Global Experience

We understand the importance to our partners of a global mobility experience, with international curricula. We achieve this by combining English language studies, tailored academic programming, and social and cultural engagement. This is how we educate global citizens so they are equipped to develop creative solutions to complex problems.

Program Outline

ECU's Tailored Study Abroad Program starts with 5 weeks of intensive English classes, called 'Improving English: Speaking and Listening'.

Students then jump into 7 weeks of multidisciplinary academic or research classes:

- Academic units include: Creativity and Design, International Relations and either Media and Society, or International Studies.
- The postgraduate research program covers Research Design, Writing and Communication units.

Experiencing Australia Program

These studies are complemented by a social and cultural component, delivered through our award-winning Experiencing Australia Program.

This includes 6 activities both on- and off-campus, with each one joined by ECU's local and international student volunteers known as 'Buddy Ambassadors'. This creates opportunities for significant cross-cultural exchange.


Program Inclusions

The fee for our Tailored Study Abroad program is based on a minimum of 15 students and includes:

- Airport transfers (pick-up and drop-off)
- Welcome and farewell lunch or dinner
- Welcome and farewell VIP ceremonies
- 5 weeks of English language studies
- 7 weeks of academic studies
- Overseas Student Health Cover (OSHC)
- The Experiencing Australia Program
- Buddy Ambassador support
- Participation certificate and official ECU transcript

For more information on the all-inclusive fee for the Tailored Study Abroad program, and to discuss your partner journey with ECU, contact us at international.office@ecu.edu.au

**Creative thinkers
made here.**

 134 328 | +61 8 6304 0000 (International)

ECU.EDU.AU/INTERNATIONAL